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Protokół Nr 27 
z XXVII Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 28 maja 2020 r. 
Stan Rady – 15 radnych. 

Obecnych – 14 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

W sesji udział wzięli: Burmistrz Piotr Remiszewski, Zastępca Burmistrza Ryszard Raban, 

Sekretarz Piotr Iwicki, Mecenas Anita Bogumił, Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Joanna Oknińska, pracownice biura Rady i pracownicy zespołu ds. informatyki. 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargi Wojewody 

Mazowieckiego na uchwałę Rady Miasta Milanówka i odpowiedzi na skargę; 

b)    podjęcia współdziałania z Powiatem Grodziskim przy projektowaniu i budowie 

czterech rond w ciągu dróg powiatowych Piłsudskiego, Dębowej, Smoleńskiego, 

Kościelnej i Kościuszki; 

c)   zawarcia przez Gminę Milanówek porozumienia dotyczącego współpracy przy 

przygotowaniu i realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa skrzyżowania 

drogi wojewódzkiej nr 719 ul. Królewskiej z ul. Brwinowską wraz z budową 

sygnalizacji świetlnej”. 

5. Zakończenie XXVII Sesji Rady Miasta Milanówka.  

 

O godzinie 16:30 w zdalnych obradach biorą udział następujący radni: radny Kamil Bialik, radna 

Janina Moława, radny Leszek Kołodziejski, radna Ewa Galińska, radny Hubert Jarek, radna 

Karolina Białecka, radna Jolanta Nowakowska, radny Waldemar Parol, radna Bożena Osiadacz, 

radny Krzysztof Wiśniewski, radny Jaromir Chojecki, radny Piotr Napłoszek, radny Krzysztof 

Ołpiński, radny Jakub Piotrowski. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie XXVII Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Przewodniczący Rady Kamil Bialik otworzył obrady 27 sesji Rady Miasta Milanówka w dniu 28 

maja 2020 r. stwierdzając qworum. Odczytał wniosek Pana burmistrza o zwołanie ww. sesji. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy mają wnioski do 

porządku obrad. Zapytał Pana burmistrza, czy wyraża zgodę na dopisanie do porządku obrad 

uchwały zainicjowanej przez grupę 4 radnych w sprawie zmiany uchwały Nr 126/XI/19 Rady 

Miasta Milanówka z dnia 17 października 2019 r. w sprawie: nadania tytułu honorowego obywatela 
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Gminy Milanówek oraz zasad i trybu jego nadawania. Zaproponował, aby projekt uchwały 

wprowadzić jako punkt e). 

Burmistrz Piotr Remiszewski przychylił się do wniosku radnych. 

Mecenas Anita Bogumił również przychyla się do zmiany porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zapytał, czy Rada wyraża zgodę żeby procedować ten 

projekt uchwały w dniu dzisiejszym, poddając go jednocześnie pod głosowanie, Rada w 

głosowaniu 14-za wyraziła zgodę. Przewodniczący poinformował, że wpłynął również do Rady 

Miasta projekt w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Kąpieliska Miejskiego w Milanówku poddał 

pod głosowanie wprowadzenie tego projektu uchwały, Rada w głosowaniu 11-za, 3-wstrzymujące, 

wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad sesji. 

Radna Janina Moława poprosiła żeby Przewodniczący Rady podawał wyniki głosowania w 

następujący sposób ile osób jest za, kto jest przeciw i kto się wstrzymał, ponieważ mieszkańcy nie 

wiedzą ile osób jak zagłosowało. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik przychylił się do wniosku radnej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Jolanta Nowakowska złożyła wniosek formalny o wykreślenie z 

porządku obrad pkt c) dotyczącego zawarcia przez Gminę Milanówek porozumienia dotyczącego 

współpracy przy przygotowaniu i realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa skrzyżowania 

drogi wojewódzkiej nr 719 ul. Królewskiej z ul. Brwinowską wraz z budową sygnalizacji świetlnej”, 

argumentując swój wniosek, faktem, że komisja Budżetu i Inwestycji zdjęła z porządku obrad ten 

projekt uchwały proponując, żeby wpierw trafił do Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie wniosek radnej J. Nowakowskiej, 

Rada w głosowaniu  

4-za, 9-przeciw nie poparła wniosku. Odczytał nowy porządek obrad, poddając go pod głosowanie, 

Rada w głosowaniu 11-za, 1-przeciw, 1-wstrzymujący, 2-niegłosujących (radny J. Piotrowski i 

radny W. Mossakowski) przyjęła nowy porządek obrad. 

 

Ad. 5. 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargi Wojewody 

Mazowieckiego na uchwałę Rady Miasta Milanówka i odpowiedzi na skargę; 

Mecenas Anita Bogumił omówiła projekt uchwały. 

Radna J. Moława powała się na poprzednią sesję przypominając, że Pani mecenas mówiła, że 

odpowiada za tylko za podstawę prawną stwierdziła, że potrzebny jest pracownik merytoryczny, 

który będzie odpowiadał za uchwałę. Poinformowała, że nie zgadza się z zapisem uchwały §1 

stwierdzając, że Rada Miasta nie ma kompetencji, aby ustalać, czy skarga jest zasadna czy 

bezzasadna. Odniosła się do projektu uchwały. 

Radny P. Napłoszek odniósł się do projektu uchwały, stwierdzając, że Rada Miasta powinna 

wpierw podjąć poprawioną uchwałę, która uchyla § 5 ust. 15 i w odpowiedzi przesłać do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego odpowiedź, że Rada Miasta uchyliła wadliwy zapis. 

Mecenas Anita Bogumił odniosła się do wypowiedzi radnej J. Moława. 

Radna J. Moława poparła wniosek radnego P. Napłoszka, odniosła się do słów Pani mecenas, 

stwierdzając, że w poprzedniej kadencji, radca prawny opiniował nie tylko podstawę prawną, ale 
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również czytał treść merytoryczną zaproponowanej radnym uchwały. Przypominała, że 

mieszkańcy sami prosili, żeby powstała kapituła, która będzie oceniała wnioski. 

Mecenas Anita Bogumił powołała się na art. 54 § 3 ustawy o postępowaniu przed sądami 

administracyjnymi, jednocześnie przychylając się do propozycji radnego P. Napłoszka. 

Radny P. Napłoszka rozumiem, że głosujemy ten projekt uchwały dotyczący przekazania do 

skargi do WSA. Zaproponował zmianę porządku obrad, aby najpierw procedować zmianę 

uchwały, a później przekazanie skargi. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zapytała Pana burmistrza, czy wyraża zgodę na zamianę 

procedowania uchwał. 

Burmistrz P. Remiszewski wyraził zgodę na zamianę procedowania uchwał. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zgłosił wniosek formalny o zamianą miejscami uchwał, Rada 

w głosowaniu 13-za, 2-niegłosujące, poprała wniosek. 

 

b) zmiany uchwały Nr 126/XI/19 Rady Miasta Milanówka z dnia 17 października 2019 r. w 

sprawie: nadania tytułu honorowego obywatela Gminy Milanówek oraz zasad i trybu 

jego nadawania. 

Radny P. Napłoszek omówił projekt uchwały. 

Radna J. Moława zwróciła uwagę, że poprzednie Rady Miasta wybierały honorowego obywatela 

bez stosownego regulaminu, teraz Rada podjęła uchwałę, regulującą jak nadawać tytuł 

Honorowego Obywatela. Zwróciła również uwagę, że wnioski były składane przez jedną osobę, 

kilka lub kilkanaście osób popierających jeden wniosek. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik podziękował radnym, którzy sporządzili projekt uchwały. 

Zwrócił uwagę, że Kapituła powinna przekazać Radzie wszystkie wnioski. Zgłosił wątpliwość co do 

§ 5 ust. 12 stwierdzając, że albo wykreślić należy ten ustęp albo, że to przewodniczący Rady 

zawiadamia. Zgłosił również kilka wątpliwości co do pierwotnej uchwały. Poprosił, aby w pierwotnej 

uchwale wpisać późniejszy termin na rozpatrzenie wniosków zaproponował koniec sierpnia.  

Radny P. Napłoszek stwierdził, że ma również inne zmiany co do tego projektu uchwały, 

wnioskował, aby ograniczyć te zmiany do wykreślenia § 5 ust. 15, i przygotować projekt uchwały, 

który uwzględni wszystkie zgłoszone uwagi. 

Radna Ewa Galińska poprosiła, aby w kapitule zasiadał Pan burmistrz. Zapytała Pana 

przewodniczącego, który to paragraf. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował, że jest to § 5 ust. 6. 

Radna E. Galińska zgłosiła wniosek formalny o uwzględnienie w uchwale zapisu, aby dopisać 

Pana burmistrza do Kapituły. 

Wiceprzewodnicząca Rady Jolanta Nowakowska zwróciła uwagę, że radny P. Napłoszek złożył 

wniosek dotyczący wykreślenia § 15 ust. 5. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie wniosek formalny P. Napłoszka, 

Rada w głosowaniu 7-za, 6-przeciw, 2-niegłosujące poparła wniosek. 

Radna Bożena Osiadacz zaproponowała, aby przepracować ten regulamin nadawania tytułu 

honorowego obywatela na komisji. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu Karolina Białecka zaproponowała, że złoży 

poprawiony projekt uchwały, aby można Rada mogła nad nim pracować. 

Radna J. Moława stwierdziła, że naniesiono poprawkę we wstępnym zakresie. Zwróciła uwagę, 

czy nie należało by dopisać do uchwały zapisu, że Rada zamierza poprawić uchwałę.  
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Radny P. Napłoszek odpowiedział radnej J. Moławie i uargumentował dlaczego nie powinniśmy 

tego dopisywać w treści uchwały. 

Radna J. Moława zgłosiła wniosek formalny o wpisanie do projektu uchwały, że Rada Miasta 

zobowiązuję się poprawić uchwałę. 

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie wniosek radnej J. Moławy, Rada w 

głosowaniu 2-za, 6-przeciw, 5-wstrzymujące, 2-niegłosujace, nie poprała wniosku. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu Karolina Białecka poinformowała, że Komisja Kultury 

i Sportu nie mogła się odbyć w dniu dzisiejszym z uwagi na problemy techniczne z połączeniem. 

Radny P. Napłoszek złożył wniosek formalny o przerwę w obradach sesji żeby mogła się odbyć 

Komisja Kultury i Sportu celem zaopiniowania projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie wniosek radnego P. Napłoszka, Rada w 

głosowaniu 13-za poparła wniosek radnego. Wobec powyższego przewodniczący Rady zarządził 

przerwę w obradach. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu Karolina Białecka przedstawiła pozytywną opinię 

komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

12-za, 2-wstymujące(radny K. Bialik, radna E. Galińska), 1-niegłusujący(radny W. 

Mossakowski) podjęła Uchwałę Nr 234/XXVII/20 w sprawie zmiany uchwały Nr 126/XI/19 Rady 

Miasta Milanówka z dnia 17 października 2019 r. w sprawie: nadania tytułu honorowego 

obywatela Gminy Milanówek oraz zasad i trybu jego nadawania.  

c) podjęcia współdziałania z Powiatem Grodziskim przy projektowaniu i budowie czterech 

rond w ciągu dróg powiatowych Piłsudskiego, Dębowej, Smoleńskiego, Kościelnej i 

Kościuszki; 

Zastępca Burmistrza Ryszard Raban omówił projekt uchwały. 

Radny P. Napłoszek poprosił, aby poruszać się precyzyjne w wypowiedziach. Przypominał, że 

Gmina Milanówek dokłada 1 mln do całego przedsięwzięcia. Zgłosił wniosek formalny o zmianę 

zapisu dotyczącego porozumienia w § 2, aby dopisać „szczegółowe warunki współdziałania (…) 

które zostanie przyjęte odrębną uchwałą. 

Mecenas A. Bogumił zwróciła uwagę, że jest to uchwała Pana burmistrza i to Pan burmistrz 

powinien się wypowiedzieć, czy wyraża zgodę na zmianę zapisu § 2, argumentując swoje 

stanowisko.  

Przewodniczący Rady K. Bialik poprosił Panią mecenas o przedstawienie stosownego zapisu z 

ustawy o samorządzie gminnym. Zarządził 5 minut przerwy.  

Wznowienie obrad po przerwie. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zapytał, czy Rada może przegłosować wniosek radnego. 

Mecenas A. Bogumił odpowiedziała, że tak mogą Państwo przegłosować wniosek. 

Przewodniczący Rady K. Bialik poddał pod głosowanie wniosek radnego P. Napłoszka, Rada w 

głosowaniu 6-za, 7-przeciw, 1-wstrzymujący się, nie poparła wniosku radnego. 

Radny Krzysztof Ołpiński stwierdził, że nie zgadza się z radnym P. Napłoszkiem, ponieważ 

ronda pomogą rozładować ruch w mieście. 

Radny K. Wiśniewski odpowiedział radnemu K. Ołpińskiemu, stwierdził, że ronda nie będą 

dobrym rozwiązaniem. 
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Radna J. Moława stwierdziła, że gdyby Pan burmistrz przedstawił radnym obiecaną analizę tych 5 

skrzyżowań, wtedy Rada posiadałaby niezbędną wiedzę. Stwierdziła, że Pan burmistrz robi 

Radzie na przekór.  

Radny P. Napłoszek nawiązał do wypowiedzi poprzedniczki, stwierdzając, że przedstawione 

przez burmistrza wstępne studium wykonalności rond nie uwzględnia zarówno ruchu rowerowego, 

jak i ruchu pieszego. Poprosił, aby zaplanować w analizie ruch rowerowy. W dalszej swojej 

wypowiedzi radny nawiązał do korków oraz zwrócił uwagę na fakt, że boi się że Powiat przerzuci 

ruch przez Milanówek. 

Wywiązała się dyskusja dotyczący budowy rond. W dyskusji udział wzięli następujące osoby: 

radny K. Ołpiński, radny K. Wiśniewski, radny H. Jarek, radny L. Kołodziejski i radna E. Galińska. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zarządził 5 min przerwy. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Radny K. Ołpiński zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przegłosowanie tego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie wniosek radnego, Rada w 

głosowaniu 7-za, 6-przeciw, 

2-niegłosujące poparła wniosek. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji J. Nowakowska przedstawiła negatywną opinię 

Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

8-za, 1-wstymujący(radna K. Białecka) 3-przeciw(radna J. Moława, radny W. Parol, radny K. 

Wiśniewski), 2 odmówiło udziału w głosowaniu(radna J. Nowakowska, radny P. Napłoszek), 

1-niegłusujący(radny W. Mossakowski) podjęła Uchwałę Nr 235/XXVII/20 w sprawie podjęcia 

współdziałania z Powiatem Grodziskim przy projektowaniu i budowie czterech rond w ciągu 

dróg powiatowych Piłsudskiego, Dębowej, Smoleńskiego, Kościelnej i Kościuszki. 

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska stwierdziła, że dwoje radnych odmówiło oddania 

swoich głosów. Zgłosiła swój sprzeciw dla takiego prowadzenia sesji przez Pana 

przewodniczącego i odbierania głosu radnym. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował radną, że może wnieść uwagi do protokołu z 

sesji na piśmie. 

d) zawarcia przez Gminę Milanówek porozumienia dotyczącego współpracy przy 

przygotowaniu i realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa skrzyżowania drogi 

wojewódzkiej nr 719 ul. Królewskiej z ul. Brwinowską wraz z budową sygnalizacji 

świetlnej”. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Raban omówił projekt uchwały. 

Radna J. Moława zgłosiła swój sprzeciw do sposobu prowadzenia sesji. 

Radny P. Napłoszek zapytał z czego wynika decyzja, że ma tam być skrzyżowanie ze światłami, 

a nie rondo. 

Radny K. Wiśniewski oznajmił, że popiera kwestię przebudowy tego skrzyżowania. Stwierdził, że 

należy połączyć tą inwestycję z budową chodnika na ulicy Średniej. Odniósł się do słów radnego 

P. Napłoszka. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Raban odniósł się do pytań radnych. Poinformował, że budowa 

chodnika jest procedowana przez Powiat. Mamy propozycję budowy skrzyżowania z sygnalizacją 
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świetlną, a nie na rondo. Wyjaśnił, że wszystkie gminy się zgadzają na to rozwiązanie, Gminę 

Milanówek takie rozwiązanie będzie kosztowało to 25 000zł. 

Radny P. Napłoszek ponowił swoje pytanie, kto podjął taką decyzję? 

Radny K. Ołpiński stwierdził, że jakby była budowa ronda trzeba by było przebudować całą trasę. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Raban odpowiedział, że to jest inwestycja wojewódzka. 

Posiadamy opinię specjalistów z Wojewódzkiego Zarządu Dróg. 

Radna E. Galińska przypominała, że w poprzedniej kadencji samorządu radna Małgorzata 

Trębińska wnosiła o przebudowę tego skrzyżowania radna wnosiła również o modernizację ulicy 

Jesionowej, ówczesna burmistrz nie zrealizowała żadnej z tych inwestycji, a nasz Pan burmistrz 

zrealizuje obie te inwestycje. 

Radny P. Napłoszek stwierdził, że dobrze by było, jakby radni znali treść tej opinii. 

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska poinformowała, że Komisja zdjęła ten projekt 

uchwały, ponieważ projekt nie zawierał stosownych dokumentów. Decyzja należy do radnych, czy 

podejmą uchwałę bez stosowej opinii. 

Radna J. Moława zapytała co stało na przeszkodzie żeby dostarczyć to porozumienie radnym, 

aby mogli się zapoznać z dokumentacją. 

Radny K. Ołpiński odniósł się do zapisu uchwały. 

Przewodniczący Rady K. Bialik odniósł się do wypowiedzi radnej J. Nowakowski zgłosił wniosek 

formalny, aby w przerwie sesji zwołać Komisję Budżetu i Inwestycji żeby mogła zaopiniować ten 

projekt uchwały. Poddał pod głosowanie swój wniosek, Rada w głosowaniu 8-za, 2-przeciw, 2-

wstrzymujące, 3-niegłosujące, wniosek zyskał większość. Zarządził przerwę w obradach, aby 

mogło się odbyć posiedzenie Komisji. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował, że poprowadzi obrady Komisji celem 

zaopiniowania projektu uchwały, poddając pod głosowanie zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, członkowie Komisji Budżetu i Inwestycji 2-za, 2-przeciw, 

Komisja nie podjęli opinii. Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Radny P. Napłoszek zapytał, w jakim trybie było zwołane to posiedzenie. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik odczytał zapis z regulaminu Miasta Milanówka informując, że 

trybie przyśpieszonym. 

Radna J. Moława zapytała dlaczego zastosował Pan ten tryb. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poinformował, że użył tego trybu, z uwagi na ważny interes 

miasta. 

Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska stwierdziła, że skoro Pan przewodniczący tak 

prowadzi sesję, to niech sam za nią zagłosuje. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

10-za, 1-wstymujący(radny K. Wiśniewski), 3-odmówiło udziału w głosowaniu(radna J. 

Moława, radna J. Nowakowska, radny P. Napłoszek), 1-nieobecny(radny W. Mossakowski) 

podjęła Uchwałę Nr 236/XXVII/20 w sprawie zawarcia przez Gminę Milanówek porozumienia 

dotyczącego współpracy przy przygotowaniu i realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 719 ul. Królewskiej z ul. Brwinowską 

wraz z budową sygnalizacji świetlnej”. 
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e) zatwierdzenia Regulaminu Kąpieliska Miejskiego w Milanówku 

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Joanna Oknińska omówiła projekt 

uchwały. 

Radna B. Osiadacz zapytała o pkt 12 regulaminu zwracając uwagę, że powinno być od lat 13, a 

nie od 12. 

Radna J. Moława zgłosiła wniosek formalny, aby Rada Miasta wniosła w oddzielnym projekcie 

uchwały, uprawnienia do wyznaczania cen biletów burmistrzowi. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poprosił o powtórzenie wniosku. 

Radna J. Moława powtórzyła, że wnosi o to, aby uprawnienia dotyczące ustalenia cen biletów 

były przekazane oddzielnym projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie wniosek formalny radnej J. Moławy, 

Rada w głosowaniu 3-za, 7-przeciw, 2-wstrzymujące 3-niegłosujacych nie poparła wniosku. 

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Joanna Oknińska odpowiedziała 

na pytanie radnej B. Osiadacz wyjaśniając, ze ten zapis był konsultowany z ratownikami, to oni 

sugerowali ten wiek. Stwierdziła, że można wprowadzić taką autopoprawkę do projektu uchwały, 

ale należy zapytać Pana burmistrza o zgodę. 

Burmistrz P. Remiszewski wyraził zgodę na taką autopoprawkę. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu Karolina Białecka przedstawiła negatywną opinię 

Komisji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

8-za, 1-wstymujący(radna K. Białecka), 4-przeciw (radna J. Moława, radny P. Napłoszek, 

radna J. Nowakowska, radny K. Wiśniewski), 2-nieobecne (radny W. Mossakowski i radny 

W. Parol) podjęła Uchwałę Nr 237/XXVII/20 w sprawie regulaminu kąpieliska miejskiego w 

Milanówku. 

f) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargi Wojewody 

Mazowieckiego na uchwałę Rady Miasta Milanówka i odpowiedzi na skargę; 

Mecenas Anita Bogumił omówiła projekt uchwały. 

Radna B. Osiadacz odniosła się do wcześniejszej uchwały, zapytała, czy to tak ma wyglądać, bo 

nie jestem prawnikiem. 

Radny P. Napłoszek poprosił o odczytanie tej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik odczytał projekt uchwały. 

Radny P. Napłoszek poddał pod wątpliwość § 1, stwierdzając, że wydawało się że skarga została 

już przekazana do sądu. Poprosił o wytłumaczenie, jaki jest stan faktyczny, czy skarga została 

przekazana do sądu, czy nie została przekazana. 

Mecenas A. Bogumił odpowiedziała, że skarga została przekazana do sądu 30 marca br., 

natomiast sąd wezwał ostatnim pismem o przekazanie kopii tej skargi i poprosił o zajęcie 

stanowiska przez Radę Miasta. 

Radna J. Moława przypomniała, że projekt uchwały wniesiony przez radnych miał skorygować te 

błędy, dlaczego mamy ponownie przyznać się do błędu skoro już się do tego przyznaliśmy.  

Radny P. Napłoszek zaproponował zmianę zapisów uchwały. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik zapytał się Pani mecenas, co sądzi o tych zmianach 

zaproponowanych przez radnego. 

Mecenas A. Bogumił przychyla się do wniosku radnego. 
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Przewodniczący Rady Kamil Bialik zarządził 10 min przerwy, aby radny mógł nanieść stosowne 

poprawki. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Radny P. Napłoszek przedstawił naniesione poprawki. 

Mecenas A. Bogumił przychyliła się do naniesionych zmian. 

Wywiązała się dyskusja na temat proponowanych zapisów uchwały. W dyskusji udział wzięli: 

radna B. Osiadacz, radny P. Napłoszek i mecenas A. Bogumił. 

Przewodniczący Rady K. Bialik zapytał Pani mecenas, czy propozycja radnego P. Napłoszka 

jest zgodna z prawem. 

Mecenas A. Bogumił odpowiedziała, że tak. 

Radny P. Napłoszek przedstawił nowy zapis uchwały. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem po 

naniesionych poprawkach. Zapytał Pani mecenas, czy te zmiany są zgodne z prawem. 

Mecenas A. Bogumił odpowiedziała, że tak. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod glosowanie projekt uchwały po naniesionych 

poprawkach, Rada w głosowaniu 9-za, 4-wstrzymujące. 2-nieobecnych(radny W. 

Mossakowski, radny J. Chojecki)wyraziła zgodę na zaproponowane zmiany. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Kamil Bialik poddał pod głosowanie projekt uchwał, Rada w głosowanie 

10-za, 3-wstymujące(radna J. Moława, radna J. Nowakowska, radny K. Wiśniewski), 2-

nieobecne(radny J. Chojecki, radny W. Mossakowski) podjęła Uchwałę Nr 238/XXVII/20 w 

sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargi Wojewody 

Mazowieckiego na uchwałę Rady Miasta Milanówka i odpowiedzi na skargę. 

 

Ad. 5. 

Zakończenie XXVII Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Przewodniczący Rady K. Bialik podziękował za udział w XXVII Sesji Rady Miasta Milanówka, 

zamykając jej obrady o godzinie 20:47. 

 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z Sesji publikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

Protokołowała: 

Magdalena Grzywacz  

 

Przewodniczący Rady Miasta Milanówka 

 /-/ 

Kamil Bialik 

 


